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Zápisnica č. 4/2018 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 28.5.2018 
 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny,  

 

Program : 
1. Schválenie programu 

2. Schválenie záverečného účtu  obce Gánovce za rok 2017 

 Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu ZÚ obce Gánovce za rok 2017 

 Plnenie rozpočtu k 31.12.2017 

3. Návrh VZN ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov na území obce Gánovce 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

Rokovanie : 

 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných. Bolo  konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné 

Predniesla program zasadnutia.   

 Do bodu rôzne sa dopĺňa bod – požiadavka a návrh p. Friesa st. na vysporiadanie 

miestnej komunikácie  

Rozhodnutie OcZ : 

 OcZ jednomyseľne  schvaľuje  doplnený program zasadnutia OcZ v  bode „rôzne“ 

požiadavka a návrh p. Friesa st. na vysporiadanie miestnej komunikácie  

.  

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 2) 

2.1. Bol prerokovaný návrh  Záverečného  účtu obce Gánovce a rozpočtového hospodárenia 

za rok 2017, hospodársky výsledok prebytok 3267,79 € a starostka navrhuje tento odviesť do 

rezervného fondu. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Boli zodpovedané. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne schvaľuje  Záverečný účet obce Gánovce a rozpočtového hospodárenia za 

rok 2017  -   bez výhrad   

 odvod  prebytku    výsledku  hospodárenia  vo výške 3267,79 € do rezervného 

fondu. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 
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2.2. Bolo prerokované odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Gánovce k návrhu 

záverečného účtu obce Gánovce za rok 2017, kde odporúča  jeho schválenie bez výhrad . 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Neboli vznesené. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne  berie odborné stanovisko  hlavnej kontrolórky na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 3) 

3.1. Bol prerokovaný návrh VZN, ktorým sa upravujú niektoré podmienky držania psov na 

území obce Gánovce 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Pripomienky poslancov  boli do návrhu zapracované. Návrh bude vyvesený na úradnej tabuli 

a web.stránke obce. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne  berie  upravený návrh VZN,  ktorým sa upravujú niektoré podmienky 

držania psov na území obce Gánovce. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

K bodu 4) 

Rôzne : 

4.1. Bola prerokovaná  správa z finančnej kontroly Ústredia  ÚPSVaR  na obci podľa §5j 

zákona č. 5/2004Z.zu. o službách zamestnanosti v znení neskorších predpisov zameraných na 

dohodu č. 17/36/§50j/25 o poskytnutí príspevku na podporu rozvoja miestnej a regionálnej 

zamestnanosti za oibdobie 08/2017 – 01/2018. Kontrolou neboli zistené nedostatky 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

  neboli 

Rozhodnutie OcZ :  

 OcZ jednomyseľne  berie správu z finančnej kontroly Ústredia  ÚPSVaR  na obci podľa §5j 

zákona č. 5/2004Z.zu. o službách zamestnanosti v znení neskorších predpisov zameraných na 

dohodu č. 17/36/§50j/25 o poskytnutí príspevku na podporu rozvoja miestnej a regionálnej 

zamestnanosti na vedomie . 
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

4.2.  Vo veci záplavy v obci dňa 26.5.2018 poslankyňa  Mgr. Suchanovská  informovala 

a poďakovala  DHZ za pomoc pri záchranných prácach, starostka sa pripojila a požiadala 

poslancov hasičov,  aby tlmočili poďakovanie obce za ich skvelú prácu počas povodne. Najviac 

bola postihnutá rodina Bološová a Svitaňová. Obec im poskytne VOK na odstránenie odpadu 

z povodne a tiež prispeje na protipovodňové  opatrenia, stavebné práce , ktoré sú potrebné na 

zabránenie a predchádzanie škodám pri opakujúcich sa  živelných pohromách , pri  prítoku 

prívalových vôd  a pri  povodniach z verejného priestranstva. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

  neboli 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne  berie  informáciu o povodni   a o predbežných opatreniach na vedomie . 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

4.3.  p. Fries Pavel sa zúčastnil zasadnutia OcZ a predniesol svoju žiadosť o majetkové 

vysporiadanie ul. Veternej o celkovej výmere 3394 m2-orná pôda, na ktorej je postavená 

asfaltová  miestna komunikácia- ulica Veterná. Pán Fries navrhol cenu 2,00 € /m2 . 

Konštatoval, že prvú žiadosť podal v roku 2010 o vysporiadanie pozemku, no obecné 

zastupiteľstvo nesúhlasilo s navrhnutou cenou z dôvodu, že táto ulica vznikla ešte za bývalého 

režimu cca v roku 1990, a pozemky p. Friesa boli nadobudnuté dedičstvom  až v roku 2000. 

Vtedajšie OcZ  nesúhlasilo s cenou 20,00 Sk/m2 a žiadalo cenu 1,00 Sk, s čím  vlastník 

nesúhlasil. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Poslankyňa Mgr.  Suchanovská navrhla zistiť BPEJ danej pôdy na pozemku ul. Veterná, dať 

vypracovať znalecký posudok a následne sa bude OcZ zaoberať ďalším postupom. Pán Fries dá 

vypracovať znalecký posudok. 

 

Rozhodnutie OcZ: 

OcZ berie požiadavku na majetkové vysporiadanie miestnej komunikácie na ulici Veternej na 

vedomie a ďalším postupom v tejto veci sa bude zaoberať až po vypracovaní znaleckého 

posudku. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

4.4. Poslanec Gergoš mal dotaz na poplatok za pochovávanie ľudí, ktorí nemajú trvalý pobyt 

v obci. Starostka  na to reagovala, že poplatok za hrobové miesto pre jednu osobu a za urnu pre 
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cudzích je 5 násobne vyšší ,  než pre občana s trvalým pobytom v obci. To znamená, že ak sú 

v hrobke pochované dve osoby, tak sa platí za každú osobu a to isté platí aj pre urny. Poplatok 

je stanovený počas tlecej doby stanovenej Okresným hygienikom, ktorá je pre Gánovce určená 

na 25 rokov. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 Iné neboli  

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie informáciu ohľadom poplatku za hrobové miesta na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

4.5. Poslanec Kic navrhol  , aby obec napísala výzvy vlastníkom  na pokosenie pozemkov 

v intraviláne obce.   

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 Pripojili sa aj ďalší poslanci, a s návrhom súhlasili.  

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie návrh poslanca Kica  na napísanie výzvy na  kosenie pozemkov na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 

 

4.6. Poslanec Bobovský poukázal  na zrejme  nelegálne stavby , keď p. J.L. opätovne porušuje 

stavebný  zákon  tým, že stavia bez stavebného povolenia tzv. čierne stavby z ktorých púšťa 

vodu na cintorín a do susedov., Poslankyňa  Mgr.  Suchanovská poukázala na  slabú 

odbornosť stavebného úradu. Starostka na to reagovala, že  stavebný úrad urobí štátny 

stavebný dohľad u příslušného stavebníka. 
                                                                                                                                         

Podnety a pripomienky poslancov: 

 Pripojili sa aj ďalší poslanci, a s návrhom súhlasili.  

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie upozornenie poslanca Bobovského  ohľadom čiernych stavieb na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   Peter Gergoš,  Ľubomír Fedák, Mgr. Andrea Suchanovská, MUDr. 

Červeň Ľubomír, Ján Kic, Ján Šebest. 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0  

Uznesenie  jednomyseľne prijaté . 
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K bodu 8) 

Záver 

Starostka obce  poďakovala za účasť na  zasadaní, zasadnutie ukončila  .  Najbližšie 

zasadnutie sa uskutoční 28.6.2018 .  
 

Zapísala:  Mgr. A.Suchanovská.,v.r. 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

   

 Zápisnicu overili:  

  Gergoš Peter 

 

   

 

 


